
مرتضی پورعلی گنجی را نخستین بار در جام ملت های آسیای 2015 با پیراهن تیم ملی دیدیم. بازیکنی 
جوان که با اعتماد کارلوس کی روش در مرکز خط دفاع تیم ملی بازی کرد و البته نمایش او درخشان 

هم بود. حالا و بعد از 8 سال، پورعلی گنجی از جمله بازیکنان باتجربه تیم ملی محسوب می شود. 
مدافعی که پخته تر شده و البته با تمرینات اختصاصی که پشت سر می گذارد، توانسته آمادگی 

بدنی اش را نیز حفظ کند. مرتضی بعد از بازی در دو جام جهانی و دو جام ملت های آسیا، خود را آماده 
بازی برای تیم ملی در پنجمین تورنمنت مهم می کند. امیر قلعه نویی هم اعتقاد ویژه ای به مرتضی 

دارد و در بازی های اخیر ملی نیز از او استفاده کرده و روی حضورش تأکید داشته. به نظر می رسد 
 پورعلی گنجی یکی از مسافران تیم ملی برای حضور در جام ملت های آسیای 2023 خواهد بود.

ZOOM

در آینده و زمانی که 
تعطیلات باشد سعی 

می کنم با بازیکنان 
بزرگ و مربیانی که 
کنارشان بوده ام، 

ارتباط بگیرم و برای 
دیدن تمرینات آنها 

برنامه ریزی کنم. 
مربیانی چون ژاوی 
که در السد با هم 

بودیم و یا افراد 
دیگر تا آخرین 

متدها را بیاموزم 
و بتوانم بعد از 

فوتبال و در عرصه 
مربیگری هم دست 

پر باشم

یاسین در گرگان
یاســین کــه همیشــه پــدرش را بــه 
عنــوان حامی بالای ســر خــود دارد، 
او را از ماجــرا مطلــع کــرد و بنــا بــه 
نظــر پزشــک پرســپولیس و بعــد از 
اظهارنظــر پزشــک متخصــص، بــه 
ســرعت بــرای عمــل جراحــی وقــت 
گرفت. یاســین همراه پدر به گرگان 
رفته و قرار است در روزهای آینده به 
تهــران برگردد تا زیر نظر دکتر رازی، 
متخصــص بنــام پزشــکی ورزشــی 
ربــاط صلیبــی خــود را جراحــی کند. 
این اولین مصدومیت شدید ستاره 
تکنیکی اســت که قرار است حدود 

8 روز دیگر جراحی شود.
 

تمرین بدون  9 بازیکن
ز  و ر یــک  ز  ا بعــد  لیس  پرســپو
استراحت، تمرینات خود را از ساعت 
۱۱:۱۵ دقیقــه دیروز )چهارشــنبه( در 
ورزشگاه شهید کاظمی از سر گرفت. 
این تمرین در حالی انجام شد که در 
جریان آن ۹ بازیکن حضور نداشتند. 
ســه ملی پوش حاضــر در اردوی تیم 
ملی کشــورمان، وحدت هنانوف که 
بــرای همراهــی تیــم ملــی کشــورش 
عازم شد، وحید امیری، مهدی ترابی، 
میــاد ســرلک و یاســین ســلمانی 
مصدومان تیم که در حال حاضر زیر 
نظر کادر پزشــکی برنامه های خاص 
خود را دارند و گئورگی گولسیانی که با 
اجازه از کادر فنی چند روزی مرخصی 
گرفته اســت، این نفرات را تشــکیل 
می دهنــد. بخــش نخســت تمریــن 
دیروز در ســالن بدنسازی انجام شد 
کــه ۲۰ دقیقه به طول انجامید. پس 
از آن بازیکنان برنامه ای ۶۵ دقیقه ای 
شــامل کار با توپ، پاســکاری کوتاه و 
ترکیــب، حملــه بــه دروازه در قالــب 
گروه های دو نفره و فوتبال درون تیمی 
را در زمیــن چمــن ورزشــگاه شــهید 

کاظمی به انجام رساندند.
 

درفشی فر فعلاً 
اجاره داده نمی شود

با وجود نگرانی های رئیس آکادمی 
باشــگاه پرســپولیس، فعــاً ایــن 
باشــگاه برنامه ای برای اجاره دادن 
ورزشــگاه شهید درفشــی فر ندارد. 
محسن خلیلی در بدو حضورش در 
این سمت با این مشکل مواجه بود 
و تیم های پایه باشگاه پرسپولیس 
مجبــور بودنــد در بدتریــن ســاعات 
روز در ایــن ورزشــگاه تمریــن کننــد 
اما بعد از پایان مدت طولانی اجاره 
این ورزشــگاه و خارج شــدن اختیار 
پیمانکار، شرایط تمرینات پایه های 
پرسپولیس سر و سامان گرفت. با 
ایــن وجــود از باشــگاه پرســپولیس 
خبر می رسد فعاً این باشگاه هیچ 
برنامــه ای بــرای اجــاره دادن ایــن 
ورزشــگاه به پیمانــکار جدید ندارد 
هر چند شــاید در آینــده ای نزدیک 
با برنامه ریزی دقیق و مناســب هم 
از این مجموعه درآمدزایی کند هم 
تمرینــات تیم هــای پایه با مشــکل 

مواجه نشود.

رد شکایت 
پرسپولیس از برزگر

کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
اعــام کــرد: در خصوص اســتیناف 
باشگاه پرسپولیس به طرفیت آریا 
برزگر نسبت به رأی کمیته وضعیت 
بازیکنــان فدراســیون فوتبال که به 
موجــب آن قــرار رد دعــوی تجدیــد 
نظرخواه به خواســته مطالبه مبلغ 
۲میلیــارد ریــال و هزینه دادارســی 
بــر مبنــای توافقنامــه در تاریــخ ۱۷ 
فروردین ۱۴۰۱ صادر شد، با عنایت 
بــه مجمــوع محتویــات پرونــده و 
اســتدلالات مندرج در رأی صادره، 
ایــراد و اعتراض مؤثری که خدشــه 
بر دادنامه معترض عنه وارد نماید، 
بــه عمل نیامده و مســتنداً به ماده 
۱۷ آییــن دادرســی کمیته وضعیت 
بازیکنان فدراسیون فوتبال، ضمن 
رد اعتــراض، دادنامــه صــادر و عینا 
تأییــد و اعــام می شــود. ایــن رأی 

قطعی است.
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از کمپ سرخ
13پرسپولیس

گئورگی گولسیانی

از قبل مرخصی گرفته بود

با اینکه مدافع گرجستانی پرسپولیس به تیم ملی کشورش دعوت نشده اما 
مرخصی گرفته و به کشورش رفته است. گفته می شود این مرخصی مدتی قبل 
گرفته شده چرا که قرار بوده تمرینات پرسپولیس چند روزی تعطیل باشد. در 
نگاه اول اینطور به نظر می رســید که شــاید گولســیانی به خاطر محرومیتی که 
دچارش شده با در نظر گرفتن اینکه بازیکن نیمکت نشین است به کشورش 
رفته اما این مرخصی ربطی به این ماجراها ندارد و او از قبل بلیت رزرو کرده بود.

افشین پیروانی

او هم در تمرین دیروز غایب بود

بــا اینکــه در جریــان بــازی دوســتانه روز دوشــنبه حاضــر بــود امــا دیــروز در 
تمریــن پرســپولیس شــرکت نکــرد. در واقع بعــد از ماجراهایی کــه در مورد 
یحیــی گل محمــدی و قهــرش پیــش آمد غیبت دیــروز افشــین پیروانی هم 
عجیــب بــود چــرا کــه او نیــز مثل یحیی بــه نــدرت و فقط در مــواردی خاص 
مرخصی می گیرد یا در تمرین غیبت می کند. بعید نیســت پیروانی هم در 
حمایت از بازیکنان و مشــکلات مالی شــان در تمرین شــرکت نکرده باشد.

سینا اسدبیگی

رقیب جدید ریگی

با اینکه این فصل خیلی کمتر از فصل قبل بازی کرده و بعضاً در دقایق آخر 
بازی ها به میدان رفته اما به نظر می رسد با مصدومیت سرلک شرایط برای 
او هــم تغییر کند. حالا پرســپولیس در پســت هافبــک دفاعی فقط ریگی را 
دارد و اگر قرار باشد تیم با دو هافبک دفاعی بازی کند یحیی می تواند روی 
اســدبیگی هــم حســاب باز کند. ایــن بازیکن فصل قبل با وجــود اینکه تازه 

به پرسپولیس آمده بود موفق شد اعتماد کادر فنی را به خود جلب کند.

بــدون شــک مرتضــی پورعلی گنجــی یکــی از مدافعــان آمــاده فوتبال ایران محســوب می شــود. بازیکنی که بعد از کســب 
جایگاهی مطمئن در ترکیب پرســپولیس، به جمع بازیکنان اصلی تیم ملی هم رســیده و امیدوار اســت بعد از حضور در 
جــام جهانــی 2022، در جــام ملت هــای آســیا نیز یک مدافع مؤثر و غیر قابل گذشــت باشــد. با مرتضــی، قبل از حضورش 
در اردوی تیــم ملــی گــپ زدیــم.از بــازی بــا گل گهــر تــا بحث ســقف قــرارداد و البته دوره مربیگــری که این بازیکن پشــت 

سرگذاشــته است.

  جشن قهرمانی شما برای 
سوپرجام برخلاف دوره قبل خیلی 
تلخ از آب در نیامد. با برد گل گهر، 

با یک تیر دو نشان زدید.
بــازی را خــدا را شــکر بردیــم و جشــن 
قهرمانــی را بــا پیــروزی برگــزار کردیــم. 
ایــن خیلــی مهــم بــود کــه ببریــم و بعــد 
جشــن قهرمانی بگیریــم. این اتفاق هم 
افتاد تا هواداران از حضور در ورزشــگاه 
لــذت ببرنــد. ضمــن اینکــه زنــان هــم 
بــه ورزشــگاه آمدنــد و خوشــحالم کــه 
توانســتیم بــا بــرد آنها را هم شــاد کنیم.

  البته ضربه بازیکن گل گهر 
هم جنجال های بسیاری به راه 

انداخت. تو که در محوطه جریمه 
بودی، ندیدی توپ از خط عبور 

کرد یا نه؟
مــن در زاویــه ای نبــودم کــه بتوانــم 
تشــخیص بدهــم تــوپ از خــط رد شــد 
یــا نــه. امــا فکــر نمی کنــم تمــام تــوپ 
رد شــده باشــد. مــا متأســفانه مشــکل 
VAR داریــم و ایــن معضــات بــرای مــا، 
 VAR تمــام تیم ها و کاً لیگ هســت. تا
نیاید این شــک و شــبهه ها وجــود دارد. 
حالا شــما حســاب کنید علی آن ســیو را 
می کــرد و یک درصد گل نمی شــد و گل 
حســاب می کردند. چــه هجمه ای علیه 
داور بــه وجــود می آمــد. چــه اتفاقاتــی 
بــرای خودشــان و خانواده محترم شــان 

رخ مــی داد.
  البته کمک  داور هم می توانست 

تصمیم بهتری بگیرد.
واقعــاً بــا چهــار میلیون تومان دســتمزد 
برای هر بازی نمی شــود آمادگی را حفظ 
کــرد و بــه بهتریــن شــکل ســوت زد. بــه 
همیــن دلیــل نظرمــن ایــن اســت کــه 
دربــاره داوری خیلــی حــرف نزنیم. فقط 
امیــدوارم کــه زودتر همه چیز روی روال 
بیفتــد. بــاز هم تأکید می کنــم نمی دانم 
تــوپ کامــلِ کامــل رد شــده بــود یــا نــه. 
حتــی اگر یک ســانتیمتر از تــوپ هم رد 

نشــود، گل مــردود می شــود.
 برخی از مربیان استقلال و سپس 

مسئولان گل گهر علیه این تصمیم 
تیم داوری جبهه گرفتند و اعتقاد 

داشتند همیشه پرسپولیس از 
اشتباهات سود می برد. تو چه 

نظری درباره این واکنش ها داری؟
بــا تمــام احتــرام بــه همــه عزیزانــی کــه 
دربــاره داوری حــرف می زننــد، بــاز هــم 
می گویــم اگر VAR نیاید این مشــکات 
ادامــه خواهــد داشــت. مــا ســال قبــل 
بیشــترین ضــرر را از اشــتباهات داوری 
متحمــل شــدیم. اگــر VARبــود شــاید 
چنــد هفتــه زودتــر قهرمان می شــدیم. 
من اما در جایگاهی نیستم که بخواهم 
جــواب کســی را بدهــم و صحبتــی در 

رابطــه بــا دیگــران بکنم.
 یک بحث دیگر که وجود دارد 

این است که برخی معتقدند 
پرسپولیس هم سقف قرارداد 

را رعایت نکرده. مثلاً در فضای 
مجازی می گویند مرتضی 

پورعلی گنجی چطور دو میلیون 
دلار را رها کرده و با 12 میلیارد با 
پرسپولیس قرارداد بسته. برای 

این ابهام چه پاسخی داری؟
در مــورد بحــث ســقف قــرارداد مــن 
قســم خــوردم. نمی دانــم چــرا برخــی 
دوســتان در فضای مجازی این حرف ها 
را می زننــد. حتــی در یــک مصاحبــه 
تلویزیونــی قســم خــوردم که بــه خدا ۱۲ 
میلیــارد گرفتــم. دلخــوش بــه دریافــت 
آپشــن بودیــم کــه آن را هــم دریافــت 
نکرده ایم. شــاید باورتان نشــود اما یک 
قــران آپشــن نگرفته ایم. آن پــول پایه را 
هــم دو مــاه، دو مــاه و یــا ســه مــاه، ســه 

مــاه گرفتیــم.
 با این شرایط چرا پیشنهادهای 

دیگرت را بررسی نکردی و ماندی؟
واقعیتــش از دو ســه تیــم پیشــنهاد هم 
داشــتم امــا ســعی کــردم حــرف دلــم را 
گــوش بدهــم و در پرســپولیس بمانــم.

 کلاً موافق بحث سقف قرارداد 
هستی یا نه؟

 با قانون ســقف قرارداد شــرایط ســخت 
اســت بــرای مــا. بــه عنــوان کســانی کــه 
عضــو تیــم ملــی هســتند و بایــد بــا ایــن 
شــرایط کنــار بیاینــد. کاً اعتقــادی بــه 

ســقف قرارداد ندارم و بازیکنان 
بایــد هــر انــدازه کــه لیاقــت 

دارنــد، پــول بگیرنــد.
 چند هفته قبل 

تصاویری از تو در 
کلاس مربیگری 

منتشر شد. همین 
تصاویر شایعاتی 

به راه انداخت 
که تو می خواهی 
خیلی زود فوتبال 
را کنار بگذاری و 
به مربیگری رو 

بیاوری.
مربیگــری کــه فعــاً نــه. تــا 

وقتــی بدنم اجــازه بدهد بــازی می کنم. 
شــاید ســه چهــار ســال و شــاید هــم 
بیشــتر. نمی توانم زمــان دقیقی تعیین 
کنــم. بنابرایــن الان فکــری در رابطــه 
بــا مربیگــری نــدارم. فقــط کاس هــا را 
مــی روم تــا در آینــده بتوانــم تجربیاتــی 
کــه دارم را به نســل بعــدی منتقل کنم.

 برنامه خاصی هم  داری که به 
تجربیاتت اضافه کنی؟

در آینــده و زمانــی کــه تعطیــات باشــد 
ســعی می کنــم بــا بازیکنــان بــزرگ و 
مربیانــی کــه کنارشــان بــوده ام، ارتبــاط 
بگیــرم و بــرای دیــدن تمرینــات آنهــا 
برنامه ریــزی کنــم. مربیانــی چــون ژاوی 
که در السد با هم بودیم و یا افراد دیگر 
تــا آخرین متدها را بیاموزم و بتوانم بعد 
از فوتبــال و در عرصــه مربیگــری هــم 

دســت پــر باشــم.
 با علیرضا جهانبخش که حرف 

می زدم، می گفت این نسل 
می تواند در جام ملت های آسیا 

موفق باشد. او خیلی امید داشت، 
تو چطور؟

ایــن نســل در کنــار هــم و با اتحــادی که 
بازیکنــان دارنــد، می خواهــد کار بزرگــی 
انجــام بدهــد. می خواهیــم آن کاری که 
چنــد ســال اخیــر بــا بدشانســی انجــام 
نشد را به سرانجام برسانیم و در نهایت 
بــا عنــوان قهرمانی جام ملت هــا از قطر 
برگردیــم. می دانــم ســخت اســت امــا 

نشــدنی نیست.

یک ریال از آپشن را هم نگرفته ایم

پورعلی گنجی: در کلاس 
درس ژاوی حاضر می شوم

کلاً مخالف سقف قرارداد هستم

امیر اسدی
خبرنگار


